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SE-BRM.0012.3.4.2025 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 24 kwietnia 2025 roku 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 24 kwietnia 2025 roku w  sali   

posiedzeń   ratusza   bnińskiego.   Obrady   rozpoczęto   o   godzinie   09:00,                 

a   zakończono   o  godzinie  10:49.   W   posiedzeniu   wzięło   udział   17   radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W spotkaniu uczestniczyli także: Przemysław Pacholski Burmistrz MiG Kórnik, 

Sebastian Wlazły Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik, Bronisław Dominiak 

Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik,  Katarzyna Szamałek Skarbnik Miasta i Gminy 

Kórnik, Iwona Pawłowicz-Napieralska Sekretarz UMiG Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca 

Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik, wnioskodawca Paweł 

Kotas Triathlon 2025. 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane,               

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana                   

w związku z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do 

protokołu. Przewodniczący przypomniał procedurę głosowania i poprosił                         

o zachowanie reguł dyskusji, kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 17 radnych. Komisja 

Budżetu i Finansów miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy zebrani mają uwagi do ogłoszonego 

wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok, 

c) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie kolejnej 

umowy użyczenia pomieszczenia w budynku Domu Integracji Międzypokoleniowej, 

d) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonej w Kórniku, 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/9671bca5-fdf0-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/9671bca5-fdf0-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/9671bca5-fdf0-4#collapse3
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e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Kórnik, gmina 

Kórnik. 

4. Zapoznanie się z pismem w sprawie:  

a) dofinansowania do wydarzenia Triathlon 2025. 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Radny Jarosław Janowski i radna Magdalena Pawlaczyk nie głosowali za pomocą 

systemu eSesja. 

 

 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/9671bca5-fdf0-4#collapse9
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/9671bca5-fdf0-4#collapse11
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/9671bca5-fdf0-4#collapse12
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3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

 

3ab) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037 i zmiany uchwały budżetowej 

Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Skarbnik Katarzyna Szamałek szczegółowo omówiła projekty uchwał. 

Radny Jerzy Walczyk zapytał o dofinansowanie inwestycji budowy boiska trawiastego    

w Koninku. Odpowiedzi udzielił burmistrz Przemysław Pacholski informując, że gmina 

Kórnik oczekuje na informację o przyznaniu dofinansowania na budowę boiska.              

Z momentem otrzymania dofinansowania przedsięwzięcie zostanie rozpoczęte. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zadał pytanie w sprawie rozpoczęcia prac 

termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Szczodrzykowie. Burmistrz Przemysław 

Pacholski wyjaśnił, że pracownicy nie otrzymali jeszcze projektu inwestycji, a same 

prace wykonane zostaną dopiero w okresie wolnym od zajęć szkolnych. 

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Maria Andrzejewska 
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NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Radna Iwona Kosmalska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

Anna Maria Andrzejewska 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

 

3c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie           

od obowiązku przetargowego i zawarcie kolejnej umowy użyczenia pomieszczenia        

w budynku Domu Integracji Międzypokoleniowej. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przedstawił projekt uchwały. 

Radna Magdalena Pawlaczyk zapytała, jak długo Liceum Ogólnokształcące w Kórniku 

będzie korzystało z pomieszczenia w Domu Integracji Międzypokoleniowej w Kórniku. 

Na zadane pytanie odpowiedzi udzielił burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśniając,                      

że zapotrzebowanie na salę jest pokłosiem podwojonego rocznika uczniów przyjętych 
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do liceum w Kórniku. Poinformował, że sytuacja taka będzie jeszcze w następnym roku 

szkolnym. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zadał pytanie w sprawie budowy nowego liceum 

na terenie gminy Kórnik. Przemysław Pacholski Burmistrz MiG Kórnik oznajmił, że plany 

takie są od dekady, ale nie ma konkretnej daty rozpoczęcia inwestycji. Nie zgłoszono 

więcej pytań i przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie kolejnej 

umowy użyczenia pomieszczenia w budynku Domu Integracji Międzypokoleniowej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

 

3d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie            

od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy sprzedaży nieruchomości położonej      

w Kórniku. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił projekt uchwały. Wyjaśnił, że zgodnie                

z rozstrzygnięciem nadzorczym w treści uchwał i uzasadnieniu nie można umieszczać 

wartości nieruchomości. Brak uwag. 

Głosowano w sprawie: 
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wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonej w Kórniku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

 

3e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej w obrębie Kórnik, gmina Kórnik. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił projekt uchwały. 

Radny Adam Zydroń zapytał o powierzchnię nieruchomości. Odpowiedzi udzielił 

wiceburmistrz Sebastian Wlazły informując, że działka ma powierzchnię 1,0037 ha. 

Poinformował, że powierzchnia została sprawdzona w księdze wieczystej i ewidencji 

gruntów. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Kórnik, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

 

4. Zapoznanie się z pismem w sprawie: 

Wniosek jest załącznikiem do protokołu. 

4a) dofinansowania do wydarzenia Triathlon 2025. 

Wnioskodawca przedstawił wniosek. Radni wraz z burmistrzem i wiceburmistrzami po 

przeprowadzonej dyskusji wypracowali wniosek o treści: pozytywnego zaopiniowania 

dofinansowania do wydarzenia Triathlon 2025 w wysokości 20.000 zł, z uwzględnieniem 

rabatu dla mieszkańca gminy Kórnik posiadającego Kartę Mieszkańca w wysokości 

25%, który został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania dofinansowania do wydarzenia Triathlon 2025 w wysokości 

20.000 zł, z uwzględnieniem rabatu dla mieszkańca gminy Kórnik posiadającego Kartę 

Mieszkańca w wysokości 25%. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 
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Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Surdyk 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Jarosław Janowski, Robert Maliński, Małgorzata 

Skrzypczak 

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Radna Magdalena Pawlaczyk zadała pytanie w sprawie negatywnej opinii dla projektu 

uchwały w sprawie podziału sołectwa Błażejewa. Odpowiedzi udzieliła Iwona Kosmalska 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, że ze względu na niską 

frekwencję w konsultacjach społecznych i problematyczną granicę sołectw projekt 

uchwały uzyskał negatywną opinię. Do wypowiedzi odniósł się radny Jerzy Rozmiarek 

wyjaśniając, że gruntu orne danego gospodarza powinny być zgodnie z podziałem 

planowania zagospodarowania przestrzennego w jego sołectwie, co usprawni 

przekazanie komunikatów rolnikom. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły dodał, że 

zaproponowany w konsultacjach społecznych podział sołectwa Błażejewo nie ma 

wpływu na podział administracyjny gruntów. Zwrócił uwagę, na stanowisko 

mieszkańców wiejskiej części Błażejewa, którzy są za podziałem sołectwa, ale z inną 

granicą. Radny Jerzy Rozmiarek zauważył dysproporcję pomiędzy liczbą mieszkańców 

starej części Błażejewa, a nowym osiedlem Przylesie. 

Radny Michał Buchwald wyjaśnił, że wybór pierwszej propozycji podziału sołectwa przez 

osoby biorące udział w konsultacjach społecznych dotyczących podziału sołectwa 

Błażejewo był przypadkowy. Zauważył, że wiele osób głosujących nie miało pojęcia        

o zaproponowanych wariantach podziału sołectwa. Radna Iwona Kosmalska zwróciła 

uwagę na niską frekwencję.  
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Radna Danuta Paluszkiewicz wyraziła stanowisko sprzeciwu w sprawie podziału 

sołectwa. Ze stanowiskiem swojej przedmówczyni zgodziła się radna Iwona Kosmalska. 

Radny Jerzy Walczyk zwrócił uwagę na limit dofinansowania sołectwa i kosztach 

związanych z ich funkcjonowanie. Zauważył, że podziały czasami są korzystne, 

chociażby ze względu na stronę finansową.  

Radna Magdalena Pawlaczyk nie popiera podziału. Zaproponowała przyłączenia 

Przylesia do Bnina. 

Joanna Łuszczyk z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomości zauważyła, że 

jest to niemożliwe ze względu na inny obręb geodezyjny. 

Przewodniczący Komisji przypomniał radnym o zaproszeniu do Kościerzyny. 

Radny Jerzy Walczyk przypomniał o zmianie terminu czerwcowych komisji 

czwartkowych na środę przed Bożym Ciałem. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Komisji Adam 

Lewandowski zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

                                                                                     Przewodniczący Komisji 

                                                                                      /-/ Adam Lewandowski 

Protokołowała: Ewa Woźniak 

 


